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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Kerstin Järneberg och ledamot 

Blazena Westerlund. Justering sker torsdagen den 13 september. 

 

§ 3  Anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Protokollet från rådets sammanträde den 13 augusti 2018 

anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst ; Linda Alm Holmgren, enhetschef LSS 
Linda kommer närmast från Umeå och började i Farsta 2017. 

Linda är enhetschef för både gruppbostäder och servicebostäder. 

Är också enhetschef på personligt stöd. Linda uttrycker glädje 

och entusiasm över att arbeta i Farsta inom LSS. 

 

§ 5 Utgår 

 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 20 september 

2018 

 

Ärende nr 3: Synliggör att ledarhundsekipage får vara i Farstas 

kommunala lokaler  

Rådet stödjer förvaltningens förslag. 

 

Ärende nr 4: Lokaler för fritidsaktiviteter inomhus 

Om man ska ha aktivitet på kvällstid, måste det finnas en 

vaktmästare i tjänst om så är fallet är de gratis? 

Det är viktigt att det finns aktiviteter och att det är nolltaxa även 

för vuxna med funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 7: Utegym i Gubbängen 

Rådet stödjer förvaltningens förslag. Förtydligande att det görs 

tillgängligt för alla. 
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Ärende nr 8: Nyanläggning av naturlekplats i Svedmyraskogen i 

Tallkrogen 

Rådet ser väldigt positivt på en naturlekplats och att den är 

tillgänglig för alla oavsett ålder och funktionsnedsättning. 

 

Ärende nr 13: God och nära vård- En primärvårdsreform (SOU 

2018:39) 

Rådet vill att man ska lyfta fram personer med 

funktionsnedsättning och att de har sämre förutsättningar för 

hälsa och kan ha svårigheter att ta del av den vård som erbjuds. 

Framtidens nära vård bör få större förutsättningar att bli jämlikt. 

 

Ärende nr 14: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 2 år 2018 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Kartläggning av stadens anhörigstöd 

Rådet tycker det är viktigt med anhörigstöd och att det ska finnas 

anhörigombud på alla enheter. Men rådet ställer en fråga om 

huruvida man kan få veta vem som är anhörigombud på en enhet 

utan att gå igenom chefen? 

 

§ 7  Information från förvaltningen 

Just nu är det högt tryck på biståndsenheten funktionsnedsättning 

då det är mycket nya ärenden som kommer in. 

Balanslistan uppdaterades, bilaga 1. 

 

§ 8  Rapporter 

Remiss: Strategi för god, hälsosam och klimatsmart mat 

Rådets synpunkter: 

Viktigt med utbildning. Att tänka på är att de som medicinerar 

och har medicinerat länge kanske  har känsliga magar så att de 

behöver anpassad kost. Att tänka på allergiker.  

Att tänka på gruppen med funktionsnedsättning samt äldre att de 

får näringsriktig och bra kost. 

 

Remiss: Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm 

Rådets synpunkter: 
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Viktigt med kommunikationer och detta med höga hyror bland 

annat för just gruppen funktionsnedsättning samt äldre. 

 

 

Brukarundersökning LSS 2018 

Rådets synpunkter: Detta gäller den undersökning som riktar sig 

till personer med daglig verksamhet. 

De privata ser ut att ha högre nöjdhet än egen regi. Frågan om 

personerna har känt diskriminering där svaret övervägande är på 

grund av att de har en funktionsnedsättning är oroväckande. 

Att frågan om att välja aktivitet och få prova på nytt på daglig 

verksamhet är låg är inte bra. 

 

Stockholms stad tillsammans med HSO Stockholms stad hade 

bjudit in stadens ledamöter i råden till en träff om 

funktionspolitiska frågor. 

Stockholms stad tillsammans med HSO Stockholms stad har 

bjudit in rådens ledamöter till en tematräff den 15 oktober. 

 

S:T Julianpriset, rådet föreslår att de nominerar Farsta centrum- 

Atrium Ljungberg som verkligen har lyssnat på rådets synpunkter 

och klagomål och försökt göra innecentrum så tillgängligt som 

möjligt. 

 

§ 9 Studiebesök och inventeringar 

Tuben: Rådet har varit på Tuben för att gå igenom 

tillgängligheten i lokalen. Bilaga 2. 

Lilla Sköndals gruppbostad: Studiebesök den 6 september. Rådet 

tyckte den var en  fin gruppbostad och att enhetschefen var 

positiv och entusiasmerande i att berätta om den nya 

gruppbostaden. 

 

§ 10  Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

 

§ 11 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag den 8 oktober. 
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